
Zápis ze shromáždění starostů SDH okresu Karlovy Vary
Zedne8.11.2023 v Nové Roli

Přítomní: dle prezenční listiny

Omluveni:

Program

l. Zahájení
2. Zvoleni zapisovatele, ověřovatelů zápisu, členů návrhové amanďátové komise.
3. Zpráva o činnosti OSH Karlovy Vary
4. Zpráva o hospodaření a rozpočet na rok 2024
5. Zpráva OKRR
6. Zprávy okresních odborných rad
7. Diskuze

1. Zaháiení:
Zahájení provedla vedoucí schůze paní Plačková Anna a všechny přítomné v 18:10
vlídně přivítala, Přednesla navržený program jednání a nechala o něm hlasovat.
Pro 27 proti 0 zdržel se 0
Návrh byI přijat a schůze se nadále řídila schváleným programem

2. zvolenízapisovatele, ověřovatelů zápisu, členů návrhové a mandátové komise:
Zapisovatelkou byla navržena p. Veselá Kaňková Pavla a ověřovatelé zápisu Monika
píchová a Martin Bělohlávek
Pro 27 proti 0 zdržel se 0
Návrh byl přijat.
Za členy mandátové a návrhové komise byli navrženi: Monika Píchová, Milan Vodička
a Maňin Bělohlávek
Pro 27 proti 0 zdržel se 0
Návrh byl přijat
Poté přednesla vedoucí mandátové komise prohlášení o počtu přítomných
starostů a prohlásila jednání za usnášení schopné. (viz. Příloha č.1).

3. Zpráva o činnosti OSH Karlovv Vary:
Zprávu o Činnosti přednesl starosta p. Stanislav Hubáček a je součástí zápisu (příloha
ó.2)

4. Zpráva o hospodaření a rozpočet na rok 2024:
Zprávu o hospodaření přednesla Pavla Veselá Kaňková společně s plněním rozpočtu
za rok 2023. Poté přednesla návrh rozpočtu na rok 2024, která je mírně deficitní
z dŮvodu nákupu překážek na CTlF dle požadavků OORM. Dala prostor k diskuzi nad
rozpočtem a poté o něm nechala hlasovat.
Pro 27 proti 0 zdržel se 0
Návrh rozpoČtu byl přiiat azpráva i přijatý návrh rozpočtu jsou součástí zápisu jako
příloha č. 3
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Zápis ze shromáždění starostů SDH okresu Karlovy Vary
Ze dne 8,11.2023 v Nové Roli

5. Zpráva OKRR:
Zprávu Okresní kontrolní a revizní rady přednesl její vedoucí p. Václav Slavík a je
součástí zápisu jako příloha č.4

6. Zpráw okresních odborných rad:
Postupně přednesli zprávu všichnivedoucí OOR, jako první dostalslovo Václav Turek,
ktený přednesl zprávu o OORM . Zprávaje součástí zápisu jako příloha č.5
Za OKRR přednesl zprávu vedoucí Emil Hanzelín a zpráva je součástí zápísu jako
příloha č.6.
Za OORP mluvil vedoucí Miloslav Pospěch a zprávaje součástí zápisu jako příloha
č.7
Byla vyhlášena 1S-ti minutová pauza

7, Diskuze:
o Jako první promluvilstarosta osH o volebním období. Na shromážděnístarostů

okresŮ bylo schváleno volební období 1212025-612026. Toto volební období
koresponduje s pozdním volebním sjezdem, ktený se kvůli pandemiiCovid konal
až v roce 2021. V případě, že některý ze zvolených funkcionářů bude chtít
odstoupit po 5-ti letech od svého zvolení, může tak učinit. Poté bude nutné zvolit
jeho nástupce na 1 rok a poté řádně odvolit všechny funkcionáře.

o Poté mluvil pan Luboš Cupal, kteriý připomněl předáváni Záslužné medaile
okresního sdružení a podmínky pro její získání. Již nyní se chystá druhý ročník
udílení, ktený se bude konat opět na zámku v Chýši dne 3.5.2024, Do konce
února je možné podávat žádosti o tuto medaili pro členy SDH, kteří splňují
podmínky jejího udělení.

o pavla veselá kaňková promluvila o pojistné smlouvě u Hvp, starostové udělují
VV za úkol prověřit aktuálnost pojistné smlouvy a minimálně aktualizovat
jmenný seznam vedoucích mládeže.

o Miloslav pospěch přednesl svou prezentaci k členské základně a vedení
evidence členské základny. Došlo k dotazu na přestupy a bylo upřesněno, že
přestup je možný po odsouhlasení obou SDH. Postup je tedy: člen se členem
nového SDH stává až po odsouhlasení svého původního SDH. Původní SDH
má možnost napsat či zavolat Miloslavu Pospěchovi a vyjádřit se k přestupu
člena do nového SDH, je možné svému odcházejícímu členu odebrat průkaz a
skartovat ho. Bez ohledŮ na to, zda průkaz zůstane členovi nebo v SDH, bude
vystaven nový průkaz s nových identifikačním číslem.

Po diskuzi byl přednesen paní Monikou Píchovou návrh na usnesení Zjednání
shromáždění starostů SDH okresu Karlovy Vary
Pro 27 proti 0 zdržel se 0

Návrh byl přijat a usnesení bylo jednohlasně schváleno. Usneseníje součástí
zápisu jako příloha č,8

SH ČMS Okresní sdružení Karlovy Vary
Chodovská 264, 362 25 Nová Role
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Zápis ze shromáždění starostů SDH okresu Karlovy Vary
Ze dne 8.11.2023 v Nové Roli

Zápis provedla: Bc. Veselá Kaňková Pavla
Zápis ověřili: Monika Píchová

Martin Bělohlávek

SH ČMS Okresní sdružení Karlovy Vary
Chodovská 264, 362 25 Nová Role

M ai l : starostaoshkv@seznam,cz
lČo: 63556952
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konaného dne 8.1I.2023
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Zpr áv a mandátové komi se
ze zasedání Shromáždění starostů SDH okresu Karlovy Vary

konaného dne 8.II.2023.

Na jednání SS SDH okresu Karlovy Vary bylo pozváno 40 starostů s
hlasem rozhoduj icim.

.4q

Na dnešním jedn ání je přítomno .....?.r..... starostů
nepřítom no.....(h...... starostů

omluveno..... í?....... starostů

Mandátová komise konstatuje, že je přítomna nadpoloviční většina
starostů proto je dnešní jednáni usnášeni schopné.

předseda komise:
člen komise:
Člen komise:

Píchová Monika...
Vodička Milan.
Bělohlávek Martin..

NováRole @
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SH CMS Okresní sdružení hasičů Karlovy Yary Chodovská264
362 25 Nová Role mob.733 3I0 345,724180649

e-mail: starostaoshkv@seznam.cz IČO OrSS 6952

Zpráva o činnosti OSH Karlovy Vary 8.II.2023

Yážené hasičky, vážení hasiči, vážení hosté dámy a pánové.

Dovolte mi abych i já Vás přivítal na dnešním jednání SS SDH okresu Karlovy Vary.

Scházíme se opět po roce abychom zhodnotilipráci Výkonného ýboru a odborných rad
OSH K.Vary Výkonný výbor se sešel v letošním roce celkem 5 x. Na sqfch jednáních
projednával ůkoly , které vyplívali zplánu činnosti na rok 2023. VV se zabýval jak
pracují odborné rady, přípravy okresního kola v PS, hry Plamen a další.

Dovolte mi abych Vás v úvodu seznámil se stavem členské základny našeho okresu.
Okres K.Vary má39 otganizací /spolků/ které jsou řádné zapsány u městského soudu
v Praze. Jedna organizace a to SDH Abertamy doposud není zapsána.VV se tímto stále
zabývá ale neúspěšně. Člen ská základna k 3t.I2.2022 měIa l 707 členú z toho 427
mladých hasičú Clenské příspěvky byli zaplaceny včetně Abertam.
Výši členských příspěvků stanovuje a schvaluje SS OSH lčI.73 odst. 8/.stanovy.
Vzhledem k tomu, že čI. příspěvky na rok 2024 se navyšovat nebudou zůstává částka
150 Kč,- na člena včetně MH.

K odborným radám.
Odborné rady mají svůj plán práce podle, kterého by se měly řídit.
Jejich práce by se měla objevit v jejich zprávách, které jsou samostatným bodem do
kterych nechci zasahov at.
Každápráce má své dobré věci ale i problémy které VV musel řešit.
Odborná rada prevence - po odstoupenípana Homolky byl dovolen do funkce
vedoucího první náhradník panHanzelín Emil.

ORM pracovala dobře.
OKRR pracovala dle plánu rovněž na vysoké úrovni
ORP pracovala rovněž dobře.
Všechny zápisy z jeďnání VV, OKRR a odborných rad najdete na stránkách www.osh.

V letošním roce se nám podařilo uskutečnit dlouho plánované ocenění členům SDH
okresu starších 60 ti let ,,Záslužnou medaili" okresu Karlovy Vary. Slavnostní akt



i.

proběhl 4. května nazámkuv Chýši. Bylo oceněno 26 členů. ZámekChýše je
důstojným prostředím pro konání takovéto akce. Celá akce proběhla předáním ocenění,
slavnostním obědem a prohlídkou místního mini pivovaru. Můžu konstaktovaíže
všichni ocenění si z tohoto setkání odnesli plno dojmů. Dovolte mi abych ještě jednou
poděkoval členům VV OSH, kteří se podílelinazajištění této akce. Jsou to: pan Cupal,
Vodička, paní Plačková, Píchová, Kaňková-Veselá amanželůmLažanským majitelům
zámku.
Tato akce byla uskutečněna poprvé anadáIe budeme v ní pokračovat. V příštím roce
2024 proběhne setkání opět na Zámku v Chýši aío 3. května.
Tímto bych Vás chtěl vyzvat aby jste ve svých organizacích projednali návrhy na
ocenění azaslalije do15.2 .2024 na okresní sdružení. Ocenění bude limitováno na20
oceněných v daném roce. Ti kteří se nedostanou do dvacítky budou oceněni v příštím
roce. Ještě bych chtěl vysvětlit proč proběhne slavnostní akt 3 .5. a ne na svátek svatého
Floriána.
Na svátek svatého Floriana 4.5. proběhne Krajské setkání praporů v Bochově.
Dále se uskutečnilo několik oslav výročí- založeni Sborů. Oslavy proběhli
v Hroznětíně, Jáchymově, Velichově, Nejdku, Boru a dalších.
Na těchto oslavách jsem byl přítomen společně se starostou KSH panem Minářem.
Zamoji osobu můžu vyjádřit poděkování všem SDH za důstojnou přípravu oslav.

V měsíci srpnu se konalo VČn v požárním sportu profesionálních a dobrovolných
hasičů v K.Kraji v Sokolově. Z našeho okresu postoupilo na MCR družstvo mužů
z Dalovic a družstvo ženze ŽIuti",kteří reprezerftovali K.Kraj.
Dovolte mi abych jim touto cestou poděkoval za dobrou reprezentaci okresu.

Y pozxánce jsem Vás vyzval abyste na dnešní jednání předložili termín VVH SDH.
Jde o to abychom mohli zqistit účast na vaší VVH zástupcem VV OSH.
WH pro rok 202312024 proběhnou v termínu listopad23 ažleden 24 . Prosím o
dodržení termínu pro odevzdání hlášení do 3|.I.2022.

ZH
Okres Karlovy Vary má II Zasloužilých hasičů.,
V letošním roce obdržel nejvyšší titul ,,ZH" pan Kenkuš Lubomír z SDH Mírová. .

Slavnostní akt se uskutečnil v květnu v CHH v Přibyslavi. Od posledního setkání" ZH,,
které se konalo loni v Karlových Varech jsme plánovali setkání v letošním roce kde
ho uděláme. Nakonec došlo k dohodě s Plzeňským krajem na společném setkání.
Setkání se uskutečnilo I4.9.2023 nazámku Kozel.
Nadále trvá, že
všem ,,ZH,,zasíIámblahopřání k jejich výročí anechávámzahrát v pořadu
Blahopřejeme písničkou na Cr. Plzeň.

Dámy apánové,
závéremmi dovolte, abych Vám ještě jednou poděkoval zapráci kterou jste vykonávali
v této ne lehké době. Poděkovánípatří i Vašim rodinným příslušníkům, kteří Vás
podporovali a trpěli s váma. Bez nich by to nošlo.
BIíží se konec roku. Dovolte mi abych vyslovil jediné přání - ať je rok2023lepší.
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Návrh rozpočtu 2023
Příjmy
příspěvky od členú
Dotace za prouoz, volnočasove akttvtty a mzdy
prode1 triček 1menovek,protralem časomiry, provlze
provize HVP
Celkem

Výdaje
provozní režie

250 000 Kč
150 000 Kč

4 500 Kč
404 500 Kč

16 000 Kč
0Kč

,10 000 Kč
4 000 Kč

100 000 Kč
30 000 Kč

5 000 Kč
5 000 Kč

170 000 Kč

15 000 Kč
0Kč
0Kč

3 000 Kč
5 000 Kč
5 000 Kč

35 000 Kč
10 000 Kč
10 000 Kč

i"l i,l.i,

_'i; ,.]i]',] l(,

,

"i' ; ,i "
218 000 Kč

čerpáni k 31.10.2023
260850
170200

1

5 599
436 650 Kč

telefony internet, pop|atky bance
reklamni předměty
kancelářské potřeby
softwerové vybavení
slavnostní prapor
Odvody členských příspěvků
cestovni náhrady
občerstvení na ss, w
medarle, stužky, šňury

13378,97

1 0484 68
4320

51779
Rq ilí]
6354
212

1 5700
187 579 Kč

1 3500

240B
7300
2422

51026
26765 7 1

1 8635

Celkové provozní náklady

usek mládeže
vzdělávání vedoucích a rozhoočích
občerstveni na OORM
nákup odborek a odznaku
pojištění VM
drp|omy a poháry

okresní kolo dorost
Okresní kolo PLAMEN
ZPV - neni součástí hry Plarli.,rl
rilsnOveX na soustředěni oorost.r

celkem úsek mládeže

úsek sportu

Okresní Kolo strava + prona,etll hřrště

Diplomy, poháry
Režijní výda.le-časomira, nábole a ostatní

celkové náklady úseku sportu

Náklady na výroči a jiná jutlrlea
Okresní odborné rady - hrazetto z nové dotace

Celkové výdale

Výsledný rozpočet

5 000 Kč
2 000 Kč

20 000 Kč

27 000 Kč

40 000 Kč
15 000 Kč

470 000 Kč

-65 500 Kč

122 057 Kč

11132

11 132 Kč

19 028 Kč
10 527 Kč

350 322,36 Kč

86 328 Kč



,lávrh rozpočtu 2024
Příjmy
příspěvky od členů
Dotace za provoz, volnočasové aktivity a mzdy
prodej triček, jmenovek,pronájem časomíry, provize
provize HVP
Celkem

Výdaje
provozní režie

260 000 Kč
150 000 Kč

5 000 Kč
415 000 Kč

í6 000 Kč
0Kč

10 000 Kč
4 500 Kč

86 000 Kč
7 000 Kč
5 000 Kč

15 000 Kč
143 500 Kč

30 000 Kč
0Kč
0Kč

3 000 Kč
10 000 Kč
5 000 Kč

40 000 Kč
10 000 Kč
60 000 Kč
20 0CI0 Kč

0Kč
10 000 Kč
5§ 000 Kč

0Kč
238 000 Kč

telefony, internet, poplatky bance
reklamní předměty
kancelářské potřeby
softwerové vybavení

Odvody členských příspěvků
cestovní náhrady
občerstvení na ss, w
medaile, stužky, šňůry

Gelkové provozní náklady

úsek mládeže
vzdělávání vedoucích a rozhodčích
občerstvenína OORM
nákup odborek a odznaků
pojištěníVM
diplomy a poháry
okresní kolo dorost
Okresníkolo PLAMEN
ZPV - nenísoučástí hry Plamen
překážky CT|F
MTZ, provoz
Mzdy
§peciálnídotace - zelená Evropa, spolupráce se ZŠ
volnočasová aktivita dětí a mládeže
zimnía letnítábory
celkem úsek mládeže

úsek sportu

okresní kolo strava + pronájem hřiště
Diplomy, poháry
Režijní výdaje-časomíra, náboje a ostatní

celkové náklady úseku sportu

Náklady na výročí a jiná jubilea
Okresní odborné rady - hrazeno z nové dotace

Celkové výdaje

Výsledný ro

5 000 Kč
2 000 Kě

20 000 Kč

27 000 Kč

20 000 Kč
15 000 Kč

443 500 Kč

_28 500 KčzpoČet



Shromáždění starostů SDH - Nová Role 8. 1 1 .2023

zpráva okresní kontrolní a revizní radv osH kv
za období: 1. 11.2022 do 31.10.2023

Yážené dámy a pánové,

předkládám zprávu OKRR za období listopad 2022 ažřijen2023.

OKRR ve složení Václav Slavík, Vladimír Kňákal, Petr Kůs pracuje podle schváleného plánu
práce a v tomto období se sešla celkem 2x.
Pravidelně kontrolujeme oblast členské základny, činnost volených orgánů, oblast vyřizováni
stížností, podnětů a připomínek a oblast ekonomickou.

Při každé kontrole provádíme fyzickou kontrolu pokladny, dále soulad stavů na bankovním
účtu se stavy v účetnictví. Tyto stavy odpovídají částkám uváděným ve finančním deníku a
účetních dokladech. Nepovedlo se zatím provést fuzickou inventuru sportovního vybavení
OSH, mělo b}t provedeno na závodech, ale některé z nich neproběhly, proto úkol trvá. Ovšem
jako kontrolní rada můžeme konstatovat, že majetek je řádně veden na majetkových kartách
s přehledem, komu byl svěřen.

Čerpání rozpočtu okresu k 31. 8. 2023 odpovídá schváleným záměrum, na straně výdajů
nejsou dočerpány dotace, velmi narostla položka odvodu členským příspěvků na ústředí. Tady
bylo navýšeno až po schválení našeho rozpočtu, celkově se do ukazatelů vejdeme.

Evidence členské základnyje řádně vedena.
i'o'é

Členské příspěvky na rok 2023 byly ode všech sborů řádně odvedeny na OSH. § ' "'j , ''^ 'i]', - ": 
l

", \:'''

Usnesení výkonného výboru jsou průběžně plněna. Zápisy o tom jsou také vedeny se všemi
náležitostmi a jsou zveřejňovány obvyklým způsobem.

OKRR nezjistila případy porušení stanov SH ČMS, ani se nemusela zabývat řešením
stížností.

Daňové přiznání bylo věas podáno na finanční úřad.

Práce odbomých rad i nadál e zistávávelkou rezervou našeho okresu. Činnost nesmí ležet jen
na jejich vedoucích, ale také na samotných členech. My, jako okresní kontrolní arcvizní rada,
jsme určitě připraveni pomoct a administrativou s tím spojenou. Z malé aktivity vás probudit
neumíme, jen apelujeme, že jste poradním sborem výkonného výboru a starosty a méús
důležitou funkci.

Závér: Z provedených kontrol je zřejmé, že OSH Karlovy Vary pracuje dle platnlich stanov,
většina funkcionařů si plní své povinnosti, řádně se hospodaří podle rozpoětu. Drobné
nedostatky nebo doporučení OKRR jsou napravovány na místě nebo pruběžně.

Dne: 8.II.2023

Vypracoval: Václav Slavík ,,ý,

ř.4
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Zpráva pro schromáždění starostů OSH KV
VáŽené starostky, starostové ,hosté, zasloužilý hasiči předkládám zprávu o činnosť ooRM
osH KV

Odborná rada mládeže se scházela dle termínů plánu práce a členy byly všichni vedoucí
kolektivů nebo jejich zástupci okresu Karlovy Vary

V říjnu uspořádala rada poslední branný závod takjak jsme jej znaly a i přesto že došlo ke
změně pravidel uspořádal se dle původního plánu v termínu z loňského roku a zúčastnilo se
jej 28 hlídek

Na listopadovém jednání rady, byly připraveny termíny jednání rady na celý rok 2023 abyly
projednány termíny soutěžína příšť rok. Jelikož docházelo často k malé účasť členů rady a
bylo potom komplikované cokoliv schvalovat a připravovat bylo domluveno oficiálně po
předchozích diskuzích z minula možnost korekce počtu členů rady a po domluvě byly
osloveny s dotazem na další fungování v radě.

Na Únorovém jednání rady bylo odsouhlaseno snížení počtu členů rady na současných 11

členů a od té doby se scházíme téměř v plném počtu.

O víkendu koncem února se konalo celokrajské školení rozhodčích mládeže ve Žluťcích a bylo
zaměřeno zejména na novou směrnici hry Plamen. Toto školení proběhlo tentokrát pod
záŠtitou Krajského sdružení což vede k sjednocení informací a postupů rozhodován í. Za náš
okres velmi silná účast

V březnu proběhlo v okrese Karlovy Vary plnění odznaků odbornosť. Plnění odborek se
uskuteČnilo již poněkolikáté na ZŠ ve Žluťcích. Děť byly řádně připraveny. před pěti
zkuŠebními komisemi složených z členů OORM, členů prevence a rozhodčích uspělitéměř
všichni, Tréma ze začátku dělala své, ale nakonec se všichni absolvenť rozmluvili a komise
mile překvapili. Po skončeníbyli účastníkům předány odznaky odbornosť. Během čekánína
volné místo před komisí byla uspořádána členy SDH Žluťce uzlová štafeta. Byl to již čtvrtý
roČník této doplňkové soutěže a děť se na ni velice těšily. Po chodbě základní školy byly vidět
děť opakujícísi učivo na odborky a také děť trénujícívázání uzlů. Vítězové obdrželi medaile
od SDH Žluťce, Zkoušek se zúčastnilo L25 děť a někteří ještě zkoušeli své znalosť zúročit ve
více zkouškách.

V květnu proběhlo okresní kolo Hry Plamen které pořadatelsky vzalo pod svá křídla SDH Stará
Role kterému děkuji za pěkně připravenou soutěž.

Okresního kola se zúčastnilo 18 družstev ve dvou kategoriích a na krajské kolo postoupila
družstva

za mladší kategorii Žlutice
za staršíkategorii Dalovice, Žluťce, Bochov

V Červnu proběhlo okresní kolo dorostu, které bylo spojené s kolem krajským a to jak dorostu
tak dospělých z důvodu úspory finančních prostředků. Na Mistrovství české republiky do
DomaŽlic postoupily za náš okres družstva dorostenců i dorostenek Jáchymov, mladší



dorostenky Kristýna JatiSDH Dalovice, střední dorostenky Kristýna Švecová SDH Žlutice, starší
dorostenky Romana Málková SDH Útvina a střední dorostenec Ješek Peterka z SDH Dalovice

Na Červnovém zasedání rady bylo předpřipraveno vše na nový ročník který začíná v září a
rada jiŽ během prázdnin nezasedá a všechny změny je nutné vyhlásit před započeťm ročníku.

23.9 se konalo Mistrovství české republiky v běhu na 60m s překážkami a z našeho okresu si
vybojovali postup

MladŠÍdívky Strejcová Sofie-Stará Role, Phung Nguyen MaiJáchymov, Poliščuková Viktorie-Jáchymov

pechová kateřina-Da lovice

MladŠÍchlapci Lebeda Václav-Jáchymov, Kliment Jan-Mezirolí, Plaček Emil-Jáchymov, Fysko Filip-Stará
Role

Starší dívky Čerepešová Eliška-Merklín, Nguyen Thanh Mai-Jáchymov,

StarŠÍchlapci Peterka Ješek-Dalovice, Pechar Petr-Stará Role, Šaray Radek-Jáchymov

Na jednání rady v září bylo naplánováno podzimní kolo hry Plamen kde budou pouze
disciplíny Štafeta dvojic a útok cťf a to aby se nám jarní kolo urychlilo a hlavně zabere jen
jeden den pro obě kategorie. Byly dokončeny organizační zabezpečeníZávodu hasičské
brannosť a vŠestrannosti které jsou pro všechny kategorie a také pro veřejnost z řad nehasičů
tedy pro Školky a Školy,učebníobory i maturanty.. Byly odeslány na všechna školská zařízení
datovou schránkou odboru školství Kraje, podle očekávání se nikdo pro letošní rok nepřihlásil.
Tento závod se konal v Sadově pod taktovkou SDH Bor a zúčastnilo se jej 1 hlídka dorostenců
ze Staré Role,2 hlídky dorostu smíšené Dalovice a Jáchymov a hlídky starších Bochov, Stará
Role, Mezirolí, Jáchymov a 5 hlídek mladších Jáchymov,Bor!,Bor2,Bochov,Krásné Údolía z
hlídky přípravky Krásné Údolí, Stará Role.

Plánované podzimní kolo hry Plamen bylo s důvodu malého počtu nahlášených rozhodčích
přesunuto na původní jarnítermín.

O sváteČním víkendu příšť týden se uskuteční školení vedoucích v rekreačním středisku
v čichořicích

Na závěr mi dovolte poděkovat Okresnímu sdružení a hlavně všem kteří se podílelijakkoliv
na přípravě a realizacivšech akcípro mládež

Děkuji za pozornost

václav Turek

Vedoucí OORM KV

-1-_L-



Sdružení hasičů Čech. Moravy a Slezska

okresní odborná rada represe

Chodovská 264, Nová Role, 362 25

V Karlových Varech dne 08. L1,,2023

Shromáždění představitelů sborů okresu Karlow Varv,

Vážené hasičky, hasiči výkonný výbore OSH Karlovy Vary, hosté,

Letos v únoru mi telefonoval okresní starosta stanislav Hubáček, že vedoucí okresní

odborné rady represe Vítězslav Homolka položil všechny své funkce , a že já jsem jediný

dohledatelný zcelé předchozí rady. Jelikož je začátek roku, musí se zajisťt okresní soutěŽ

v požárním sportu, navíc nás čekalo celorepublikové Mistroství České republiky v poŽárním

sportu dospělých. Nikdo zaťm nevěděl, jak až moc se nás to dotkne.

Bylo třeba co nejrychleji svolat všechny velitelé jednotek naŠeho okresu a zvolit nového

vedoucího rady represe a novou radu. Přes počáteční potíže se svoláváním velitelŮ přes e-

maily, kdy přišly pozvánky jen někomu. Napodruhé se to povedlo, ale přiŠlo pouze 1-3 velitelŮ

ze4O.proto bylo dohodnuto, že bude složená pracovní skupina ve složení Emil Hanzelín,Josef

Sinkule a Jiří Karas, kdy hlavním úkolem bylo zajistit okresní soutěŽ v poŽárním sportu

dospělých žen a mužů a oslovit opět všechny velitelé, aby poslali návrh svého kandidáta na

doplnění výkonného výboru okresu. To se nestalo, a tak jsem tuto funkci po domluvě s W OSH

v květnu 2023vzal,a byljsem dodatečně jmenovaný do konce volebního obdobíjakovedoucí

odborné rady represe. Jelikož se pracovní skupina ve složení Hanzelín, Sinkule a Karas

osvědčila, požádal jsem kluky, aby se mnou spolupracovali iv radě, Nebráníme se i dalŠÍ

spolupráci s některými, jako je Luboš Cupal.

problém byl vtom, že kalendář akcína rok2023 byl plný a bylo jen pár dnívolných, kdybY se

soutěž mohla uskutečnit. Později se ukázalo, že i ty se zaplnili akcemi sborŮ jako byl Den děť

atd. po jednání na krajském výboru bylo dohodnuto, že se soutěž bude opět konat se soutěŽÍ

dorostu, protože podle průzkumu, který jsem si udělal, bylo zřejmé, že se soutěŽe zúČastní 2aŽ

3 družstva mužů a to samé u žen. Navíc je velkou výhodou, že překáŽky na poŽární sport

dospělých jsou shodné s dorostem a soutěž se konala ve Žluťcích, které disponuje vŠemi

překážkami. Děkuji SDH Žlutice za půjčení překážek a technické četě za přípravu tratě a celé

soutěže. Děkuji i rozhodčím, že nebyl žádný velký problém. Ted' uŽ postupně, jak se plnil

kalendář akcemi.

5. ažL5,ledna 2023 bylo vyškoleno 6 nových obsluh na motorovou řetězovou pilu (Merklín 4x

a Horní Blatná 2x), další kurz proběhl ve dnech 4. ažL4,května2O23 a bylo vyŠkoleno 16 ČlenŮ

jednotek (Březová u KV 1"x, Bochov 2x, Horní Blatná 2x, Jáchymov 3x, JeniŠov 4x,TouŽim 2x,

Žutice ]_x a Verušičky lx). lnformace mi zaslal Jiří Felgr _ instruktor.

Dne 10. černa 2023 proběhla ve Žluťcích okresní a krajská soutěŽ v poŽárním sportu

dospělých. Přihlásili se dvě družstva mužů (SDH Dalovice a SDH Bochov) s tři druŽstva Žen (SDH



žluťce, SDH Jáchymovl 
'o, 

Bochov), rua MČns PS dospělých, které se konalo ve dnech 24.

až77. srpna 2023 v Sokolově postoupili družstva SDH Dalovice v kategorii muŽi a SDH Žlutice

v kategorii ženy. Konečné umístění bylo SDH Dalovice 15. místo ze 17 druŽstev a SDH Žluťce

16. místo ze 17 družstev. Všem gratulujeme.

24. června a 08. října 2023 se uskutečnil výcvik jednotek SDH obcÍ. Tato akce se uskuteČnila

pod zášťtou HZS KvK CHS Karlovy Vary pod vedením mjr. lng. LuboŠe Vévody a JSDH obce

Březová u Karlových Varů. Výcvik byl v prostorách bývalé porcelánky Pinkerhammer. Byly Čtyři

stanoviště, kde bylo možné sivyzkoušet a zdokonalit se ve vyhledání a transportu pohřeŠované

a zraněné osoby vzakouřeném prostoru se zavodněním proudem, poskytnuť první pomoci

s prostředky a výbavě jednotky a použiť AED, slanění se sebezáchranou z prvního a pro

odvážnější i z druhého patra a použití D - programu hašení lesních poaŽárŮ a pouŽiť vodních

proudu v uzavřeném prostředí.

Ve dnech 1,1,. a 12.1istopadu 2023 bude na CHS Karlovy Vary FlRE DRAGON od firmy Dráger,

nejprve tu neměl b,it a ted'tu bude. Opět tato akce je pod záštitou HZS KvK, kdy tomu bude

velet npor. lng. JiříSzewiezek, Do 30. června se měli nahlásit lidéz jednotek, kteří majízájem

se zúčastnit, kapacita Dragonu je 30 lidí za den, celkem tedy 60 ČlenŮ jednotek si vyzkouŠÍ

reálné podmínky požárů v uzavřeném prostoru tzv. byťáku.

Dále víte, že na začátku roku 2o23 byly problémy s datacemi z t<Ú t<vt< na podporu jednotek

SDH obcí. Dotace byly poskynuty především těm, co byly vázány na celostátní dotaci od MV

GŘ HZS čn-to jsou především CAS 20, CAS 30, přívěsný vozíky na haŠenÍ, D - programy. Potom

se peníze našly a byly uspokojeny všechny jednotky, ťm se celý proces schvalování a hlavně

vyúčtování na obce zdržel, nyní by již peníze měli na obce chodit a vy si mŮŽete objednávat

požadované zboží.

V průběhu roku zO23 HZS KvK pořádal kurzy k získání nebo k prodlouŽení odbornosti

v jednotkách SDH obcí, např. VJIVD, strojník pro JPO V a JPO ll a lll. s CAS nebo bez CAS, nositelé

dýchacítechniky, technici jednotky. Poslední kurzy V 40 a S 40 budou nyní na podzim.

Naše rada se sešla několikrát před okresní soutěží, potom už ne, ale jsme v e-mailovém nebo

telefonickém spojení. Kdykoliv by byl problém můžeme si zavolal nebo si napsat. To to byl nultý

rok, nebylo co vlastně ani řešit, protože spousty výcviků a cvičení byl organizován HS Karlovy

Vary.

Zkoušky trenérů PS, několikrát mě kontaktoval Referent úseku sportu pan Michal Kolka,

abychom přihlásili lidi na trenérský kurz lll. stupně v Širokém dole, opět jsem obeslal veliteli
kdo by měl u nich zájem. Opět se nikdo nepřihlásil, nakonec jsem se přemluvil, přemluviljsem

iAnničku plačkovou a Ondru Klabana. Ve vší smůle se kurz konal ]-4. 1-0.2023, kdy náŠ okres

pořádal ZHVaB a navíc já jsem po zlomenině malíčku, Annička má zlomenou nohu a Ondra

ruku. Tak jsme nejeli, omluvil jsem nás. Dne 22, IO. 2023 v Nové Roli se Marek Váňa

s Dominikem Svobodou pokusili uspořádat trenérský kurz pro vedoucí mládeŽe, trenéry PS

dospělých. S ťm, že poradili s tréninkem v zimním období, přípravu na soutěŽe a samotné

ukázky tréninku. Bylo to zajímavé, jak se PS posunul do předu.



V neposlední řadě bych chtěl možná ještě na konci roku nebo někdy na začátku roku 2024

vyhlásit a udělat zkoušky odbornosť HAS|Č lll. stupně. Od ledna 2023 jevydán Ústředním SH

čvs - úonn Metodický pokyn starosty sH ČMS k získávání odznaků odbornosti. Přes letní

prázdniny jsem zpracoval tři testy A, B a C a udělal si šablonu pro správné odpovědi. Jen zaČÍt.

Děkuji za pozornost.

Vedoucí OORR Karlovy Vary

Emil Hanzelín

4,.-gJ-
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Zpráva Okresní odborné rady prevence při OSH Karlovy Vary

OORP pracuje v tomto volebním období nově v pětičlenném složení,
OORP Karlovy Vary se v tomto kalendařním roce se sejde celkemZx, prvé setkání proběhlo při
100% účasti 3.dubna, kde si doupřesnila plán práce na rok 2023. Dále provedla vyhodnocení
soutěže PO očima dětí a řešila možnostmi ziskání preventivních materiálů pro sbory azejménapro
proškolené preventivy.
OORP se sejde dáIe na plánovaném semináři preventistů n.II.2023, který je opět pořádán naší
OORP po domluvě napříč okresními radami v kraji druhý možný termín bude 2.12.2023 v Chebu -
Hájích s možnosti ziskáni dalších nositelů odznaku Preventista.

V měsíci dubnu proběhlo okresní vyhodnocení- literárně vfivarné soutěže PO očima dětí. Do té se
zapojilo 54 dětí z našeho okresu, z toho 9 SDH. Odměny zakoupené OSH KV byli předány
.Vyhodnocené práce byli v řádném termínu postoupeny do krajského kola soutěže PO očima dětí.

V uplynulém období přibylo 5 držitelů odznaku Preventista III, a jedna preventistka zvýšila
kvalifikaci na stupeň II.

Alespoň jednoho proškoleného preventistu máme v 16-ti sborech ze 40, s tím se ještě nechceme
spokojit,

Preventivnímateriály si začítáme pořizovat sami díky dotaci MVČR, tentokráte ve větším
množství a to komíny,požámi hlásiče, nebezpečné plyny vytvořené Záchrarným kruhem,

8.11.2023

iloslav Pospěch
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Usnesení z jednání shromáždění starostů SDH okresu Karlorry Vary

ze dne 8.1,1,.2a23 v Nové Roli

shromáždění starostů bere na vědomí:

Zprávu o činnosti rnýkonného v,ýboru OSH 1-

lprávu odborné rady mládeže l-,,

Zprávu odborné rady prevence ../

Zprávu odborné rady represQ ,,r'

Zprávu o hospodaření za dané období a návrh rozpočtu na rok2a24 ,/

Zprávu okresní kontrolnírady revizorů /

lnformace kvalným hromadám SDH u,/ " ! tzolbo'u- /Ý, /D i.Ozhaďn.lfa; Zl%
lt's, fu.l é q| r " t sYtív h7 ,- ,*v! V,u,tltt,* z.+'s/t, ?'ctg' toladci l'/c ďo /.d.Z ?D 2*,

Shromážděníschvaluje: '

Zprávu o činnostivýkonného rnýboru OSH

Zprávu odborné rady mládeže

Zprávu odborné rady prevence

Zprávu odborné rady represe

Zprávu o hospodař ení zadané období a návrh rozpočtu na rok 2024 - 
".;, ";'l(r 

os - ir",cit 
p,ilbs"'i'

Zprávu okresní kontrolní rady revizorů

Shromáždění ukládá vÝboru OSH:
?",c,,a'i,J- 9;Í;, ;r- iól 1slg'"ur' ud douq'gA ,n^ la,'c)a tk

Zabezpečit činnost okresu KV tak, aby byly splněny úkoly z dnešního zasedání

Řídit se plánem činnosti OSH KV na další rok2024 a dodržovat rozpočet pro rok 2O24 podle

usnesených a schválených námětů a připomínek z dnešního jednání

Vyhodnoťt diskusi ze zasedání a plně využívat ke své činnosti webové schránky OSH a SH

ČvtS,kralského sdružení

Ukládá starostům SDH uhradit členské příspěvky za své členy do 31,3._2024 ve rniši 150 Kč

za člena

Odevzdat hlášení z valných hromad do 31. L.2024

Usnesení a rozpočet byl schválen jednohlasně
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